
1, Otwarcie sesii.

Przewodnicz4cy Rady otworzyt XI sesjq Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz 1506'

przywital Panie i Pan6w Radnych, Paniq Danutq Grychowsk4 -Burmistza 
Miasta i Gminy

'Cre-i"j"*o, 
Pana Zbigniewa S;jaka Zastepce Bumistrza, Pani4 Skarbnik, Rajmunda G4siorka

ii-u 
"Cotr"t-"tyta -Radnych 

powiatowyih, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy

Czemiejewo, Pani i Pan6w Sohyi6w 1/ista obecnoici stunoi'i zal kt .l), Panie Dyrektor szk6ll

Lidig Szczqsn4 i TeresQ Beneckfu Pana Adama Galusa przedstawiciela prasy i Pana Adama

Kachniarza przedstawiciela tzb Rolniczych
'.-' Pan Przewodniczacy poinformowal, ze 1 wzeSnia br. minqla I rocznica Smierci 6p Marii

Michalskiej dtugoieiniego Skarbnika Miasta i Gminy Czerniejewo, w zwi4zku z tym po sesji

bqdzie zlozona ivi4zanka kwiatdw i zapalony znicz na grobie NastQpnie Przewodniczqcy poprosil

wszvstkich o powstanie i uczczenie minut4ciszy pamigi zmarle;'

Protok6l nr XI/07

z Xl sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 5 wrze3nia 2007 roku'

Obrady prowadzil Przertodniczqcy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek'

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzedu Miasta i Gminy Czerniejewo' ul' Poznaiska 8'

Przewodnicz4cy poinformowal, ze sesja jest

intemerowej : www.czernieiewo com pl

2. Stwierdzenie kworum.

nagrywana i mozna j4 odsluchiwai na stronie

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sesji jest obecnych 14 Radnych na l5 osobowy sklad Rady'

wobec czego-Rada jest wladna do podejmowania uchwal Lista .obecno 'jci - stanot'i zal nr 2'

usf rawiedii*ienie i{adnej Danuty 
-Kosmali 

nieobecnej na sesji 'ita'ov'l zaklcznik w 3 do

protokolu.

3. Przedstawienie porz4dku obrad'

Przewodniczqcy Rady odczytal porz4dek obtud - jego trelt stanowi zal nr 1

4. Przyj€cie protok6l6w z obrad poprzednich sesji'

Przewodnicz4cy Rady poinformowal,2e Paristwo Radni otrzymali protok6ly' do kt6rych nie

wniesiono uwag i zastzezen

Przewodnicz4cy Rady poprosil o przyjqcie bez odczy'tywania protokdlu m IXl07 z lX sesji Rady

Miasta i Gminy Czerniejewo z dnia27 czerwca 2007 roku'

Rada 14 glosami ,,2a" protok6l przyjQla.

NastQpnie Pze\todnicz4cy Rady poprosil o ptzyjQciebez odczytywania protok6lu m X/07 z X sesji

Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z 24 lipca 2007 roku

Rada 14 glosami ,,2a" protok6l pzyjQla.

5. Ilformacja Pizewodniczqcego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie

mildzysesyjnym'

Przewodniczqcy Rady zlozyl informaclQ z dzialaltnoltci - jej treit stanowi zal nr 5

6. Sprawozdanie z dzialalnosci Burmistrza w okresie mipdzysesyjnym, zrvlaszcza z wykonania

uchwal Rady i realizacji wniosk6w.



Pani Burmistrz przedstawila sprawozdanie z realizacji Uchwal Rady:

Dziewiqta sesja Rady Miasta i Gminy Czerniejewo odbyla siq 27 czerwca2OOTr.
Rada uchwalila wszystkie zaproponowane uchwaly, kt6re po podpisaniu zostaly dostarczone Panu
Wojewodzie do Wydzialu Nadzoru i Kontroli 3 lipca 2O0Tt Uchwaly do publikacji w Dzienniku
Urzgdowym Wojewddztwa Wielkopolskiego dostarczono do redakcji Dziennika Urzqdowego'

Wszystkie podjQte uchwaly zostaly zamieszczone na stronie intemetowej UrzQdu i \'lywieszone na
tablicy ogloszen w Urzqdzie ponadto przeslano Paristwu Sohysom.

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na ustanowienie hipoteki zostala dostarczona do
Stowarzyszenia .,Swiatowid" do t-ubowa.

UchwalE w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestzennego w Rakowie gm'

Czemiejewo obejmuj4cego dzialki nr ewid. 144 i 2213 przeslano do Wojewody Wielkopolskiego
do Zespolu ds. Opiniowania i Analizy Zagadniei z Dziedziny Planowania Pzestzennego wraz
z dokumentacj4 planistyczn4 z prodb4 o oceng ich zgodnoSci z prawem' w celu ogloszenia
w Dzienniku Urzqdowym Wojew6dztwa Wielkopolskiego.

Na stronie internetowej Urzqdu zamieszczono zakladkq poiwiQcon4 wykonaniu zalozonego
Programu usuwania azbestu z terenu Miasta i Gminy Czemiejewo nalata2007 - 2032

Uchwala w sprawie regulaminu utrzymania czystosci i porz4dku na terenie Miasta i Gminy

Czemiejewo zostala dostarczona do Zarzqdt Dr6g Krajowych i Autostrad oaz Zarz4d! DroE

Powiatowych.

Uchwalq w sprawie zawarcia porozumienia migdzygminnego w sprawie powierzenia Miastu

Gniezno przygotowania i wykonania zadania p.n.: ,,System unieszkodliwiania odpad6w

komunalnych dla gmin objQtych porozumieniem wraz z budowq Zakladu Zagospodarowania
Odpad6w w Lulkowie" przeslano panu Prezydentowi Miasta Gniezno.

Dyrektorom plac6wek oswiatowych z terenu Gminy Czemiejewo oraz pani Skarbnik dostarczono

uch-alq w iprawie podzialu Srodk6w finansowych przearaczonych na pomoc zdrowotnq dla

nuu"ry"i"li korzystajqcych z opieki zdrowotnej i okreSlenia rodzaj6w Swiadczen przyzn nych

w ramach tej pomocy oraz warunk6w i sposob6w ich przyznawania.

Rada podjqla uchwalg zmieniaj4cej uchwalq Nr XXVllV165/05 Rady Miejskiej w Czemiejewie

z 3l marca 2005r. w iprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczni6w ze zmlan4

kt6ra umozliwi naliczanie miesiEcznych wysokosci stypendium szkolnego po zlozeniu wniosku

przez zainteresowane osoby.

Po podjqciu przez Radq uchwaly dotyczqcej wprowadzenia zmian do budzetu gminy na rok 2007

przyst4piono do realizacji tych zmian.

Dziesi4ta sesja Rady Miasta i Gminy Czemiejewo odbyla siq 24 lipca 2007r.
Rada uch*aiila wszystkie zaproponowane uchwaty, kt6re po podpisaniu zostaly dostarczone Panu

Wojewodzie do *ydzialu Nadzoru i Kontroli 26 \ipca 2007r. oraz Regionalnej Izbie

Obrachunkowej w Poznaniu.

Wszystkie podjQte uchwaly zostaly zamieszczone na stronie intemetowej Urzqdu, wywieszone na

tablicy ogloszerl w U rzgdzie, a takze pueslano je Pafstwu Soltysom.

Uchwala w sprawie zaci4$niQcia pozyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu zostanie przeslana do Funduszu po otrzymanruptzez

Urzqd promesy.

Po podjqciu przez Radl uchwaly dotycz4cej wprowadzenia zmian do budzetu gminy na rok 2007

przyst4piono do realizacji tych zmian



W dalszej czgici Pani Burmistrz poinformowala o swojej dzialalnoici w okesie od 27 czerwca do
24 lipca br., w czasie kt6rego uczestniczyla w nastQpuj4cych spotkaniach:
- 29 czerwca w spotkaniu warsztatowym na temat: ,,Mo2liwosci warsztato$ych pozyskiwania
Srodk6w zewnQtrznych przez rolnik6w",

- 30 czerwca w uroczystych obchodach 750 - lecia alokacji miasta Pobiedziska,

- 30 czerwca godcila na pikniku rodzinnym w Gmbach,

- 2 lipca w rozmowach z przedstawicielem Zakladu Gazown:Lczego zGniezna,

- 2lipca w spotkaniu,,Orly Przedsigbiorczoici' 2005 -2007",

- 5 lipca w pracach komisji kwalifikacyjnej dla nauczycieli ubiegaj4cych siE o kolejny stopiei
awansu zawodowego,

- 5 lipca w szkoleniu dla Sohys6w z zakesu pozyskiwania Srodk6w zewn€trznych,

- 6 lipca w konferencj i zat)'tulowanej: ,,Poznaiski obszar metropolitarny, delimitacja - struktura",
zorgarizowanej przez Marszalka Wojew6dztwa Wielkopolskiego. Pani Burmistrz miala tam
wystqpienie zwi4zane ze znaczqcym rczwoiem metropolii kosztem rozwoju malych gmin,

.- - 12 lipca w szkoleniu na temat oceny kwalifikacji pracownik6w samorz4dowych,

- 13 lipca w posumowaniu pdlkolonii w Nidomiu, ktore zorganizowaly pani Soltys i Pani
Jadwiga Kosmala,

- l4 lipca w otwarciu placu zabaw dla dzieci,

- 18 lipca w WFOSiGW na podpisaniu aneksu do umowy na zadanie dodatkowe w ramach III
etapu kanalizacji Zydowa,

- 20 lipca w obchodach Swiqta Policji w Gnieznie i na posterunku w Czemiejewie'

- 2l lipca na otwarciu swietlicy wiejskiej w Ggbarzewie,

- 27 lipca na odbiorze Ill etapu budowy kanalizaclt Zydowa,

- 28 lipca w Nekli na powitaniu pielgrzym6w czerniejewskich udaj4cych siq na Jasn4 G6rE'

- 29 lipca na stadionie w Czerniejewie na powitaniu grupy pielgrzym6w udajqcych sig do
CzQstochowy,

- 3l lipca w spotkaniu zorganizowanym przez Stowarzyszenie ..Swiatowid",

- od l3 do 17 sierpnia na wyjeZdzie studyjnym do Finlandii,

- 25 i 26 oryaiizatorem dwudniowej imprezy Dni Czemiejewa i Do2ynek Gminnych,

- 27 sierpnia w komisji kwalifikuj4cej o platnosi remontu Swietlicy wiejskiej w Pawlowie'

- 2 wrzeSnia w uroczystosciach dozynkowych w Pawlowie,

- 3 wrzesnia w uoczystym rozpocz€ciu roku szkolnego w Zydowie, gdzie wrqczyla
podziqkowanie z dlugoletni4 pracE odchodz4cemu nauczycielowi Panu Miroslawowi
Baczkowskiemu.

Przewodnicz4cy Rady powital Pana Dyrektota ZOZ Wlodzimietza Pilarczyka.

T.Sprawozdanie z rrakonania budietu za I p6lrocze 2007r.

Radny Jan Owczarczak Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej przedstawil zebranym opiniQ Komisji
o wykonaniu budzetu Gminy zal pohocze 2007 toku jei treit stanowi zal nr6'

, ' 1 1



Na salQ przybyla Pani Jadwiga Kosmala Gminny Koordynator ds. RozwiQzywania Problem6w

Alkoholowych.

Nastepnie glos zabrala Pani Burmistrz treit tryslpienia stanowi zal nr 7

Przewodnicz4cy Rady podziEkowal Pani Bnrmistrz ?a rcalizaciQ zadah

8. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminq Czerniejewo dla

Powiatu Gnieinieiskiego na zakup karetki reanimaryjnej.

Przewodniczqcy Rady wspomnial,2e projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu Komisji

Oswiaty, Wyihowania, Zdrowia i Opieki Spotecznej 27 sierpnia 2007 roku i otrzymal pozytywn4

opiniQ.

Pani Dorota Krause wyjasnila, ze na podstawie ustawy o samorz4dzie gminnym Rada ma

kompetencje do udzielania pomocy finansowej, np. na zakup karetki reanimacyjnej'

Pan Wlodzimierz Pilarczyk Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej w GnieZnie podzigkowal za

zaproszenie i poinformowal o podjQtej inicjatywie, kt6rej celem jest wystqpienie do samorz4d6w

z iro6bq o pomoc w zakupie karetki reanimacyjnej. W roku biez4cym jest likwidowana Kolumna

Tiansportu 
' 
Sanitamego, bqd4ca dotychczas spdlkq z o.o.' kt6rej jedynym wla6cicielem byl

gniezniefrst<i powiat. Na uslugi transportowe ZOZ oglaszal przelarg, a najlepszym

iwiadczeniodawc4 byla Kolumna Transportu Sanitamego. ZOZ dysponuje jednym samochodem

z 1991 roku, kt6rym trudno jest zapewnii prawidlowe wykonl'wanie zadai Zaktry nowej karetki

z wyposazeniem io kosa :Ob.oOO l. CayUy samorz4dy zadeklarowaly kwotQ 2,5 zl od jednego

.i"srk-"u to mozna by zakupii now4 karetkQ z wyposazeniem. Ta proSba jest kontynuacja

programu kardiologicznego na leczenie zawal6w jeszcze w karetkach Pan Dyrektor podzigkowal

ia iajgcie siq spraw4 pomimo jak zawsze zbyt szczuplych samorz4dowych budzet6w

Radny St. Szymkowi ak zapylal, czy ZOZ przejmie czq56 taboru, czy ten tabor podejdzie pod jak4s

innqjednostkQ?

Pan Dyrektor Pilarczyk odpowiedzial, 2e intencjA Radn Powiatu jest pzekazanie calego taboru do

ZOZ Gniezno, *yi4"t"nie- samochodu z l99l roku, kt6rego juz nie mozna eksploatowa6'

Dopiero po zlikwidowaniu sp6lki mozna ptzekaza( sptzQt' byi moze nastqpi to pod koniec roku'

Przejtte zoslanq tylko samochody mog4ce sprawnie pracowai.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K G6rka odczyala uchwalQ ff XI/58/0'l - stanowi zal nr I

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalg pod glosowanie.

Rada 14 glosami ..za" uchwalq przyjqla

g.Projekt uchwaly w sprawie nadania imienia Gimnazjum w Zydowie'

Przewodnicz4cy Rady nadmienil, iz projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu Komisji

OSwiaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 27 sierpnia

2007 roku.

Pani Dorota Krause wyjasnila, 2e Pani Dltektora Zespolu Szk6l Publicznych w Zydowie zlo2yla

sto**ny *nioset o podjecie uchwaly Wniosek zawieral uzasadnienie wyboru imienia' a zgodnie

; r;i"*i " samorz4dzie lminnym i sist€mie oswiaty rada gminy posiada kompetencje do nadania

i zmiani statutu szioly. Zostal przygotowany stosowny projekt uchwaly, kt6ry byl omawiany na

posiedzeniu Komisji Oswiaty i posiedzeniu Komisji wsp6lnych'

Pani Lidia SzczQsna Dyrektor Zespolu Szk6l Publicznych w Zydowie zabieraj4c glos powiedziala'

ze rok temu narodzil siE pomysl nadania imienia gimnazjum w ZSP w Zydowie Rozpoczqto od

rozeznania zapotrzebowania Siodowiska szkolnego, a wiQc zap)tano Radq Rodzic6w' Samorz4d

Szkolny, Radq Pedagogiczn4 pracownik6w szkoly, Pana Burmistrza, ksiEdza proboszcza

{



R.Nurskiego o propozycjq imienia. Spodr6d 6 propozycji wybrano imig,,Jana Pawla ll" Procedura
postQpowania w tym zakesie obejmuje powolanie specjalnego zespolu, co uczyniono w ubieglym
ioku.-W sklad zespolu weszli przedstawiciele Rady Rodzic6w, Samorz4du Uczniowskiego i Rady
Pedagogicznej. Opracowano zadania do realizacji na 2 lata, Zapt4ano o aprobatQ ksiQdza
arcybiskupa Henryka Muszyflskiego, zlecono \tyhaftowanie sztandaru W tym roku przyst4piono do
zadai vvrychowawczych, zaplanowano wycieczki do miejsc zwi4zanych z Janem Pawlem II do
Krakowa i do Wadowic. Nawiqzano wsp6lpracQ ze szkolami, kt6re juz posiadajq to imiQ, aby
przeptowadzii r6znego rodzaju konkursy. Finisz projektu jest zaplanowany na 3 czerwca 2008
roku w rocznice l4dowania Jana Pawla II na bloniach gqbarzewskich. Calq uroczystoSa zafiierzamy
przeniesi do kodciola. Zaplanowano objqcie patronem miejsca l4dowania i obelisku. Pani Dyrektor
na zakonczenie poprosila RadQ o podjQcie przedmiotowej uchwaly

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytal uchwal g tt XIl59/07 - stanowi zal nr9.

Przewodnicz{cy Rady poprosil o przeglosowanie uchwaly, kt6r4 Rada l4 glosami ,,2a" przyjqla'

l0.Projekt uchwaly w sprawie ustalenia liczby punkt6w napoi6w alkoholowych o zawartosci
powyZil l,S 70 alkoholu, ptzeznaczonych do spoiycia w diejscu i poza miejscem sprzedai
oraiw iprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaiy napoj6w alkoholowych rta terenie Gminy
Czerniejewo,

Przewodnicz4cy Rady przypomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji 29.08.2007r. omz na posiedzeniu Komisji OSwiaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki

Spotecznej Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 27 sierpnia 2007 roku.

Pani Jadwiga Kosmala wyja3niala, 2e w zwlazktt z licnymi proSbarni jednego z wla5cicieli
sklep6w proponuje siq zmianE uchwaly dotycz4cej ustalenia liczby punkt6w sprzedazy napoj6w

alko-holowych o zawartosci powzej 4,5 yo alkoholu, przeznaczonych do spozycia w miejscu i poza

miejscem sprzedazy oraz w sprawie zasad us)'tuowania miejsc spzedazy napoj6w alkoholowych

na ierenie Gminy Czemiejewo. Zgodnie z art 12 ust l i 2 ustawy o wychowaniu w trzeiwosci

i przeciwdzialaniu alkoholizmowi Rada jest wladna uchwalg ubiegloroczn4 zmienii na tyle, aby

dostosowai j4 do wymogdw klient6w.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczltala uchwalgnr Xll6ol07 -jei teii stanowi zal nr l0

NastQpnie Przewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie uchwaly, kt6r4 Rada przyjqla l4

glosami ,,2a" w glosowaniu jawnym.

ll.Projekt uchwaly w sprawie wyraienia zgody na sptzedaz w drodze przetargu

nieruchomoSci poloionych w Czerniejewie bpd4cych wlasnoici4 grniny'

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, iz projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Konisji 29.0C2007; i iosiedzeniu Komisji Gospodarki Rolnej, Komunalnej' Przestrzennej

i Ochrony Srodowiska 23 sierlnia 2007 roku.

Pan Edwin Par.r lak nadmienil. ze projekt uchwaly dotyczy \ yrazenia zgody na zbycie

wyniesionych geodezyjnie dzialek na grunt celem ptzeznaczenia ich do sprzedd2y przez orgarr

wykonawizy. Na ten teren zostal opracowany miejscowy plan zagospodarowania przestzennego'

na podstawie kt6rego Burmistrz zlecil opracowanie geodezyjne planu, - w wyniku kt6rego

wydzielono 18 dzial&, z przezraczeriem ich w drodze przetargu. 54 to dzialki przeznaczone pod

budownictwo jednorodzime, a teren jest nieuzbrojony, ale w zasiQgu jest siei energetyczna

iwodociqgowi. Po podjqciu uchwaly Burmistrz poczyni dalsze starania administracyjne celem

wyznaczenia wartosci dzialek i zasad sprzedazy nieruchomosci w drodze zarz4dTeni^

Wiceprzewodniczqca Rady K.G6rka odczytala uchwalg nr XIl61 107 -iei trcit stanowi zal nr l1

Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil glosowanie jawne zwykl4 wiQkszo6ci4 glosdw'

(



Rada l4 glosani ,,2a" uchwalE podjqla

12,Wyraienie opinii w spralvie potwierdzenia celowosci realizacji i dofinansowania zadania

z Funduszu Ochrony Grudt6w Rolnych w 2007 roku.

Przewodnicz4cy Rady nadmienil,2e opinia byla omawiana na posiedzeniu Komisji Gospodarki

Rolnej, Komunalnej, Przestzennej i Ochrony Srodowiska 2l sierpnia 2007 roku i na Komisji

wsp6Lej. Jednak w migdzyczasie nast4ltila zmiana: w tirecie 2 zostaly dopisane dwa numery

dzialek.

Edwin Pawlak wyjaSnial, 2e doprecyzowano wniosek i dopisano kolejne numery dzialek Droga

sklada sig z czqsci dzialek ewidencyjnych, w jednym wypadku nastqpil bl4d pisa$ki zarniast 61214

malr1yve Atti i wchodzi dzialka 604/6. Z uwagi na to' 2e w chwili skladania wniosku do UrzEdtt

Marszalkowskiego pracowalismy na niezbyt aktualnych podkladach geodezyjnych, a w

migdzyczasie blly iam6wione nowe, aktualne - stqd wynikle rdznice Burmistrz wystqpil

z wnioskiem o ioiozenie dywanika asfaltowego w dw6ch miejscowo5ciach: Zydowo na odcinku

o dlugosci 430 m i Czemiejewo o dlugoSci 220m. tJrz4d Marszalkowski odpisal, ze jesli do

kompietu dokument6w do5limy poz)'tywn4 opiniQ w zakresie zasadnogci i celowolci tych

przedsiqwziqi to wniosek we wrzesniu bQdzie rozpatrzony, pod warunkiemje2eli zwolni4 siq jakieS

srodki z Funduszu Ochrony Grunt6w Rolnych.

Przewodnicz4cy Rady poprosil o dokonanie zmiany w opinii i dopisanie nasrqpujqcy numer6w

dzialek 604161612/14.

Wiceprzewodniczqca Rady odcz)4ala tre36 opittri' kl6ra stanowi zal hr I 2

Przewodnicz4cy Rady poddal opiniq pod glosowanie, a Rada l4 glosami ',za" jq przyjQla

l3.Projekt uchwaly w sprawie nadania nazw ulic w miejscowo6ci Zydowo'

Przewodnicz4cy Rady przypomnial,2e projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniu Komisji

Gospodarki ioln"j, (ornunitnej, Pzestrzentej i Ochrony Srodowiska 2) sierpnia 200'lt oraz na

Komisji wsp6lnej 29.08.07r.

Pan E.Pawlak wspomnial, ze projekt uchwaly proponuje nadanie nazw ulic dzialek 38314 i 384/3

,rrii"u r-ipo*u" oraz dzialce ititl n**q,1.rlica Cisowa". Dzialki znajdujq siq w Zydowie na

osiedlu pizy lesie. Proponowane nazwy ulic s4 jak najbardziej zasadrc' gdyz podobne nazwy

wystQpujq na tym osiedlu.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K.G6rka odcz)'tala projekt uchwaly n r XI/ 62 l0'7 - stanowi zal nt I3

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalg pod glosowanie.

Rada l4 glosami --za-'uchwalq przyjqla

Przewodnicz4cy Rady oglosil przerwq, kt6ra trwala od godz l6ts do l6ou'

Po przerwie w obradach nie uczestniczyli: Radny Tomasz Gleba i Radny Michal Krygier'

W dalszej czgSci sesji Rada obradowala w 12 osobowym skladzie'

t4,Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr XLll243l2006 - Rady Miasta i Gminy

Crerni,-elewo z dnia 16 marca 2006r. w sprawie przyst4pienia do sporz{dzenia zmiany

Studiuri uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzenlego gminy Cz€rniejewo'

Przewodnicz4cy Rady poinformowal,2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu

Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 29 sierpnia 2007 roku

Pan E.Pawlak wyjasnil,2e mieszkalicy wsi Pawlowo zlozyli wnioski o wprowadzenie zmian

zasospodarowania'studium na terenie Pawlowa i wsi Graby. Nastqpilo znaczne zaintelesowanle
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dzialkami budowlanymi. Unia Europejska daje znaczne kwoty na grJ,nty ptzeznaczone w Studium
pod zalesienie, z kt6ryah Vzez 20 lat mozna otrzymywai pieniQdze i niezle Lya. Po przeliczeniu
miesigcznie mozna otzymywad nawet 1.500 zl za I ha grunt6w rolnych zalesionych. Jest to
bardziej wskazane, niz wyl4czanie grunt6w rolnych pod dzialki budowlane sprzedawane
jednorazowo. Kazda polityka gminy bgdzie dqzyla do tego, aby z grunt6w przeznaczonych pod

budownictwo czerpa(, zyski z oplaty planistycznej w stawce maksymalnej nawet do 30 %
Wyl4czone grunty trzeba zwodoci4gowai, a co za tym idzie wprowadzii oplatQ adiacenck4 z t 'tulu

uzbrojenia terenu. Studium zostalo opmcowane w 2001 roku i juz nie spelnia w pelni potrzeb
mieszkanc6w. L4cznie zmianie we wsi Pawlowo podlega6 bqdzie ok l50 ha oraz tereny
przezn czone w Studiun jako l4ki na dzialki o charakterze rezydencjonalnym. Doch6d ze
sprzeda2y dzialki jest k6tkoterminowy. Aby wszystkie wnioski mogly byl zrealizowane,
nalezaloby poszerzyi strefq grunt6w rolnych i leSnych kosztem gl6wnego ciqgu ekologicznego
Ciqg ekologiczny obejmuje budowp wielkiego zalewu od granicy Gminy od Goranina wzdluz rzeki
Wrzesnicy i jest gl6\tnym celem publicznym Zeby go zmieni{ nalezy wyst4pii do WZIR
i inst)4ucji gl6wnych o zmianQ plan6w.

Radny St. Szymkowiak zaplal o ilo3i zlozonych wniosk6w przez mieszkafc6w Pawlowa i najak4
powierzchniq?

Pan E.Pawlak odpowiedzial, ze og6lnie temat dotyczy ok l50 ha w Pawlowie, naktorc zlozono 24
wnioski.

Radny St. Szymkowiak poruszyl sprawQ, aby pzyjmowai tylko wnioski pisemne, a nie prowadzi6

zmian w Studium na podstawie ustnych lub telefonicznych ustalen.

Pan E. Pawlak wyjasnil,2e odbylo siE spotkanie we wsi Pawlowo i wszyscy zainteresowani
przesunigciem strefy byli na zebraniu i zlozyli swoje wnioski Studium jest wyznacznikiem
pewnych dzialan i nie zadowoli wszystkich, a jednoczeSnie blokuje swobodq dzialania
Szczeg6lowe ustawy pozwolily grutrty klasy: VIz, VI i V ewentualnie IV pzeznaczyi pod

zalesienia i takie dzialanie bylo zgodne z prawem. Inne grunty, kt6re s4daleko polozone od ciqg6w
pieszych i jezdnych, jesli nie bylo wniosku, przemacza siq pod tereny rolne Proponowan4 zmianq
nal€zaloby przyj4i, aby zadowolii wnioskodawc6w

Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy wnioski s4zloZone na pi3mie?

Pan E. Pawlak odpowiedzial, 2e Pan A.Gr^czyk powiadomil zainteresowanych o obovr'i4zku
dostarczenia map i podkladami geodezyjnymi lub katastalnymi wraz z wypisami z rejestru
grunt6w.

Radny J.Owczarczak wspomnial, 2e zebranie wiejskie w Pawlowie sig odbylo, bylo protokolowane

ijest lista obecnoici.

Pan E.Pawlak wspomnial, ze na zalqczniku graficznym zal4czonym do projektu uchwaly
zakeSlono tereny obejmuj4ce wigcej jak 150 ha Jest to obszar 50 0% powiezchni Pawlowa'

Przewodnicz4cy Rady poprosil o dokonanie zmiany w projekcie uchwaly w S I tiret 2 po wyrazie

,,ekologicznego" dopisai nastqpuj4ce wyrazeniel ,,pod katem poszerzenia zasiQgu teren6w

mieszkaniowo - uslugowych".

Pan E. Pawlak wyja3nil, 2e budowa gl6wnego ciqgr.r ekologicznego odbqdzie siq kosztem zmian

w Studium z przeznaczenia grunt6w rohych i lesnych po budownictwo mieszkaniowo - uslugowe

Zmiany w Studium bQdzie mozna dokonai po pozytywnych opiniach z WZIR Proponowana

zmiana zapisu w uchwale jest zasugerowana przez Biuro Planistyczne Je3li zmiana nie bgdzie

mogla byi wprowadzona, ze wzglgdu na budowp zalewu czemiejewskiego to pewne wnioski nie

beda mozliwe do aealizowania



Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalEnr Xl/ 63 /07 - stanowi zal. nr t+.

Przewodniczacy Rady przeprowadzil glosowaniejawne - zwyklq wiQkszosci4 glos6w.

Na 12 Radnych obecnych na sesji l2 glosowalo ,,2a" przyjpciem uchwaly.

Pani Burmistrz powiedziala, ze uchwalQ powinien referowai Pan A.Graczyk, kt6ry jest na
zwolnieniu lekarskim. Referowal Pan E.Pawlak, kt6ry posiada gtqbok4 wiedzq na przedstawiany
temat. W zwi4zku z tym Pani Burmistrz publicznie podziQkowala Panu E.Pawlakowi za
wyst4pienie.

l5.Projekt uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy
Czerniejewo na lata 2007 -2012.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl bardzo szczeg6lowo omawiany na
wsp6lnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 29 sierpnia br.

Pani Burmistrz wyjasnila, 2e pierwsze konkursy na Srodki unijne rozpocznq siq pod koniec roku,
w zwi4zku z czym chcemy by6 przygotowani do siQgniQcia po Srodki unijne. Aby tego dokonai
nalezy do wniosku dol4czy6 Wieloletni Plan Inwestycyjny, w kt6rym jest ujlte zadanie
konkursowe. W zal4czniku, kt6ry jest istotnq czQsci4 uchwaly, jest tabelaryczne zestawienie
koszt6w inwestycji przewidzianych na lata 2007 - 2012, z rozbiciem na 2r6dla finanso\tania. Jest
ustalone, ze wiQkszosi tych zadan bEdzie realizowarl:a z ldzialem 15 7o wkladu wlasnego i 85 70
irodk6w unijnych. Zadaniem prior)'tetowym jest budowa sieci kanalizacji sanitamej
w Czemiejewie z rozbiciem na etapy, a zamierzamy siEgn4i jednokrotnie po Srodki. My3limy o IV
etapie kanalizacji sanitarnej w Zydowie, o budowie w Czerniejewie sali widowisko - sportowej,
o termomodernizacji budynk6w gminnych (Urzqdu Miasta i Gminy, Zespolu Szk6l Publicznych
w Zydowie, Swietlice, domy socjalne). SQ obietniae, ze w pflyszlym roku bqdzie gaz i dlatego
wystqpila koniecznosi termomodemizacji. Kolejnymi zadaniami s4: modemizacja dr6g'
rekultywacja skladowiska odpad6w i modemizacja oiwietlenia ulicznego na terenie gminy
Wszystkie przedstawione zadania byly omawiane na posiedzeniu Komisji

Wiceprzewodnicz4ca Rady K.G6rka odcz)'tala uchwalp nr XI/ 64 107 -jej treit stahotri zal. nr I5

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalq pod glosowanie jawne - zurykl4 wigkszosci4 glos6w

Rada 12 glosami ,,2a" uchwalq przyjgla.

l6,Projekt uchwaty w sprawie wprowadzenia zmian do budietu na 2007 rok.

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, ze projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czemiejewo 29 sierpnia 2007 roku. W miEdzyczasie wplynql nowy
projekt uchwaly.

Pani Skarbnik J.Rybak przedstawila konieczno3i wprowadzenia dodatkowych zmian do projektu
uchwaly przedstawionej na Komisji 29.08.07r. Na.konto Uzgdu 31.08 07r' wplynQla ostatnia rata
pozyczii'z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu
dotycz4ca lll etapu kanalizacji sanitamej w Zydowie W zwiryku z tym zaistniala potrzeba
wprowadzenia tej kwoty do budzetu do przychoddw i wydatk6w. Jest to kwota 198.425 zl. kt6t4
w p r o w a d z a s i Q d o z a l 4 c z n i k a n r 2 w d z i a l e 0 l 0 , w z a l q c z n i k u f f 5 - k e d y t y i p o z y c z k i i w
zalqczniku nr 6 - wydatki maj4tkowe. Po zmianach w zal. nr I zwigkszamy dochody o kwotq
439.042,30 zl., a wtedy dochody wynosz4 14.3'17.962,92 zl, wydatki zwigkszamy o kwotq
607 .892,30 zl.lqcznie wydatki wynosz4 - | 5.496.458,13 zl.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczyala uchwalenrXI/65 l0'1 -iej trcit stanov'i zal nr 16

Przewodnicz4cy Rady poddal uchwalg pod glosowaniejawne - zwykl4 wilkszoSci4 glos6w.

Rada 12 glosami ,,2a" uchwalp przyj€la.
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lT.Interpelacje, zapytania radnych i soltys6w.

Radny S. Zakrzewski wyrazll nadziejg, ze przyjety WPI bQdzie w przyszlym roku zmieniony' bo na
2008 rok nie ma ujQtych remont6w dr6g. Moze uda siQ ujqi remonty dr6g w Funduszu Ochrony
Gruntdw? NastQpnie Rady wnioskowal, aby po I p6lroczu 2008 roku przeprowadzid analizg
wykonania WPI i dokona6 sprostowah.

Radny S.Nowicki zwr6cil siq do Pani Burmistrz o umieszczenie rozkladu jazdy na przystankach
autobusowych.

Pani Burmistrz odpowiedziala, 2e pani Eliza Tqdrowska, pracownik UrzQdu, jest w kontakcie
z PKS i niebawem bqdzie wszystko uzupelnione.

Radna M. Waluszyiska zapt4ala, czy odbyl sig przetarg na sprzedaZ przedszkola w Czerniejewie?

Pani Burmistrz odpowiedziala, ze pierwszy przetarg siQ nie odbyl i procedura rozpoczyna sig od
nowa, a \r pierwszej dekadzie paZdziemika odbQdzie siQ kolejny przetatg

Radny Jan Owczarczak w imieniu rnieszkaic6w Gqbarzewka wnioskowal o ustawieniu znaku
ograniczenie prqdko3ci do 40 km,&a na wysoko3ci blok6w.

Z sali padla odpowiedz. i7 taki znak jest ustawiony.

Pani Sohys Z.Gajda zap)tala Pani4 Skarbnik o oszczQdnoici Rady Soleckich, czy posiadane 6rodki
musz4 byi wykorzystane do konca roku, czy jesli nie zostanq wykozystane to bQd4 przelane na
nastqpny rok?

Pani Skarbnik odpowiedziala, 2e niewykozystane Srodki z 2006 roku zostaly przelana na konto
w 2007 roku i tez tak siQ stanie w tym roku. Kdzde Solectwo ma zalozon4 kartotekQ i swoje konto.

Przewodnicz4cy Rady nadmienil,2e na wsp6lnym posiedzeniu Komisji prowadzono dalsze prace
nad herbem gminy, byly podane dwie propozycje herbu do prasy i wplyn4l jeden wniosek
dotyczacy propozycji herbu.

Pani Burmistrz wyjasnila, 2e do UrzQdu wplyn4l jeden wniosek od proboszcza parafii Zydowo
herb tr6jczQscio\ry.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil propozycjeherb! - slanowiq zal- hr l7

Radny S.Zakrzewski wyjaSnil, 2e Gmina Czemiejewo nie ma ustalonego herbu, a taki obowiqzek
na jednostki samorz4du terytorialnego naklada ustawa o samorzqdzie gminnym. Zachodzi
koniecznosi ustalenia symbolu gminy. Na terenie gminy tylko dwie miejscowosci posiadaj4 herby:
Czerniejewo i Zydowo. Wersji herbu Czerniejewa bylo mn6stwo. Od Rady zalezy to, jaki herb
bQdzie przyjqty. Dopiero po uzyskaniu pozytywnej opinii Komisji Heraldycznej Minister ds'
Adminiitracji podejmie decyzjq, a wtedy Rada przyjmie przedmiotow4 r.tchwalg. Najlatwiej jest

zlecii odpowiedniej firmie opracowanie herbu, ale to s4koszty

Radny powiatowy R.G4siorek zapytal ile razy w historii herbem siQ manipulo\talo?

Radny S.Zakzewski odpowiedzial, ze w historti 6 -'7 razy.

Radny R.Gqsiorek zap)'tal, co nas upowaznia, aby teraz zmieniai herb?

Radny S. Zakrzewski wyjainil, 2e nie zmienia siQ herbu Czemiejewa' ani Zydowa Probuje siq
ustalii herb Gminy.

Nastqpnie odbyla siq dyskusja o propozycji zmiany herbu

Przewodniczqcy Rady dodal, 2e planuje siq zmianQ Statutu, ale najpierw trzeba ustalii herb gminy'

Radny S. ZakEewski wyjaSnil, 2e obecny herb nie jest zgodny z zasadami heraldycznymi i nie ma

opinii Komisj i Heraldycznej.



Edwin Pawlak zasugetowal 2eby Rada ustalila herb Czemiejewa, kt6ry bylby poprawny'

a nastQpnie ustalila herb Gminy Czemiejewo

Radny S. Zakrzewski dodal, 2e w 2002 roku firma AVUS zaproponowala 2 projekty hetbr - nzory

stano,qiq zalqcznik nr 18.

Radny J.O\rczarczak zawtal co byloby gdyby gmin4 zostalo Zydowo, jesli przejQto by za herb

Cminy herb Czemiejewa?

NastQpnie Przewodnicz4cy Rady zaproponowal przeslanie do Komisji Heraldycznej propozycji

herbu z prodbq o opiniQ. WiQkszosi Radnych zdecydowala, aby przeslai projekt herbu polqczenie

sko6ne wie2y i pelikana.

lS.Odpowiedzi na zapytanis.

lg.Wolne glosy, wtrioski i informacje.

Punkty 18i 19 zostaly om6wione w punkcie 17 porz4dku obrad.

20, Zakoiczenie sesji,

Przewodniczqcy Rady zamkn4l XI sesjq Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz l8r0 dziEku.l4c
Wszys&im za przybycie.

Zakoiczono prctok6l z obrad, kt6ry zawiera 10 stlon i l8 zal4cmik6w Protok6lowala Renata

Simiriska inspektor ds. Obslugi Biura Rady.

Szczeg6lowy zapis audio z sesiiiest do$tQpny na strcnie v'ww.czemieievo con pl

llszyslkie zalqczniki s4 dostQltne w Biurze Rady
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